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Raadsinformatiebrief 
  
nummer 2015-04 
juni 2015 
 
 
Voor deze raadsinformatiebrief zijn de volgende onderwerpen opgegeven: 
Raadsplanning: 
 

- Overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 5e cyclus 2015 
 
 
Uitwisseling:  
 

- voortgang van gemeentehuis naar gemeenschapshuis 
- resultaat klankbordgroep Biezenkamp 
- scenario's nieuwe inzamelen 
- sportbedrijf 

    
  

Actuele informatie:  
1. ondernemersdossier 
2. digitalisering evenementen vergunning, incl. partners 
3. zuil voor afspraken 
4. bewijs van goede dienst 
5. burgertevredenheidsonderzoek 
6. website 
7. samenleving voorop 
8. uitvoering WOZ door Gemeenschappelijk Belastingkantoor Lococensus Tricijn 
9. Integraal huisvestingsplan onderwijs (7 niet MFC scholen) 
10. stand van zaken project Reconstructie Knooppunt Hoevelaken 
11. tweede bushalte Tabaksteeg 
12. voortgang werkzaamheden Tabaksteeg 
13. aanleg glasvezel buitengebied 
14. Sociaal Domein 

 
 

Raadsplanning: 
Bijgaand treft u het overzicht aan te leveren raadsvoorstellen, waarin de 
raadsvoorstellen voor de 5e vergadercyclus 2015 zijn opgenomen (bijlage 1). 

 
 
Uitwisseling: 
Voortgang van gemeentehuis naar gemeenschapshuis 
Het college geeft een toelichting op de voortgang en het proces van het project 'van 
gemeentehuis naar gemeenschapshuis'. 
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Resultaat klankbordgroep Biezenkamp 
Het college geeft een toelichting op het verloop en de uitkomst van het proces met de 
Klankbordgroep Biezenkamp. 
 
 

Scenario's nieuwe inzamelen 
Ten behoeve van de uitwerking van opdrachten 3.5 en 3.6 uit het college-
uitvoeringsprogramma heeft het college drie scenario's voor inzameling van huishoudelijk 
afval opgesteld.  
Tijdens de uitwisseling word een toelichting gegeven op de stand van zaken van en de 
gekozen scenario's voor inzameling huishoudelijk afval. Ook wordt het 
besluitvormingsproces toegelicht. Na de uitwisseling wordt de memo verstuurd aan de raad. 
 
 

Sportbedrijf 
Wij hebben u eerder laten weten dat de heer R. Drost beoogd kandidaat is om het 
sportbedrijf in Leusden vorm te gaan geven. De heer R. Drost wil u graag meenemen in zijn 
plannen rondom het sportbedrijf. In de informatieronde van 11 juni zal de heer R. Drost 
nader ingaan op o.a. de volgende onderwerpen: 

 Verhuur van de binnensportaccommodaties 

 Sporttechnisch beheer 

 Makel punt 

 Inzet van de buurtsportcoaches 

 Uitvoeren van het gemeentelijk sportbeleid 
 
 
 
 

Actuele informatie:  
1. Ondernemersdossier 

Om de regeldruk te verminderen en het toezicht te vereenvoudigen hebben ook de 
Leusdense ondernemers samen met de gemeente het initiatief genomen om te gaan werken 
met het ondernemersdossier. Op 13 oktober 2014 is tijdens de politieke horecatour de 
intentieverklaring om samen aan de slag te gaan met het ondernemersdossier digitaal 
ondertekend door de burgemeester en de voorzitter van KNH Leusden & Achterveld. Het 
stelt een ondernemer in staat om bepaalde informatie uit de eigen bedrijfsvoering eenmalig 
beschikbaar te stellen via één digitaal portaal aan overheden zoals toezichthouders en 
vergunningverleners. De ondernemer bepaalt zelf welke overheden toegang hebben tot het 
Ondernemersdossier. In de tussenliggende periode heeft de gemeente alle informatie die 
bekend is bij de gemeente beschikbaar gesteld aan de ondernemers. De ondernemers 
moeten het portaal nu zelf vullen. Op 9 juni gaat de burgemeester de overeenkomst tekenen 
voor het van start gaan van het digitale ondernemersdossier. 
 
 

2. Digitalisering evenementen vergunningen, incl. partners 
In het klantcontactsysteem zijn de laatste jaren veel digitale formulieren ontsloten die het de 
klanten van de gemeente makkelijker maken om digitaal zaken te doen met de gemeente, 
voorbeelden hiervan zijn Burgerlijke stand, uittreksel of afschrift van de Burgerlijke stand, 
verhuizing doorgeven, klacht over de gemeente, melding openbare ruimte. Ook is het 
mogelijk om digitaal te betalen, wat bij de gemeente de administratieve afhandeling 



 

3 
249804 

 

vereenvoudigt. Momenteel wordt de laatste hand gelegd aan het ontsluiten van een totaal 
digitaal proces voor het aanvragen van evenementen, waarbij de aanvrager maar ook alle 
betrokkenen volledig gedigitaliseerd hun taak in het proces kunnen uitvoeren. De bedoeling 
is dat aanvragen sneller, transparanter en effectiever doorlopen kunnen worden. Dit is een 
complex proces omdat er veel verschillende type evenementen zijn en zowel de brandweer, 
de politie als meerdere disciplines binnen de gemeente betrokken zijn. In de regio zijn we de 
voorloper om dit proces geheel te digitaliseren. De verwachting is dat het proces deze zomer 
life gaat als het door de testen heen komt. 
 
 

3. Zuil voor afspraken 

Binnen het klantcontactcentrum wordt al langere tijd gewerkt met de mogelijkheid om op 
afspraak te werken. Dit heeft als doel de verwachtingen van en het gemak voor de klant te 
vergroten omdat wachtrijen voorkomen worden en de klant de afspraak kan maken wanneer 
het uitkomt. Bij het KCC is het hierdoor mogelijk de capaciteit beter in te regelen. Tot op 
heden was het alleen mogelijk om via de website of telefonisch een afspraak te maken, 
waarvoor je dan bij binnenkomst in het gemeentehuis je moest melden bij de receptie waar 
je doorverwezen werd.  
Nu is daar een faciliteit aan toegevoegd, namelijk een klantvolgsysteem (KVS), waarmee de 
klant online maar ook in het gemeentehuis digitaal een afspraak kan maken. In de hal van 
het gemeentehuis is hiervoor een zuil geplaatst waar de klant zich kan aanmelden voor de 
afspraak of direct een afspraak kan maken. De zuil verwijst de klant gericht door naar de 
juiste balie en kan op basis van beschikbare capaciteit een afspraak inplannen. De 
dienstverlening is zo nog verder verbeterd omdat de klant meer zelfstandig kan handelen. 
De zuil is in april in werking gesteld.  
 
 

4. Bewijs van goede dienst 

Afgelopen jaar heeft de gemeente meegedaan aan een landelijk onderzoek naar de 
tevredenheid van ondernemers over de dienstverlening van de gemeente “het Bewijs van 
Goede Dienst”. Tien producten/diensten zijn middels dossieronderzoek en enquêtes 
onderzocht. Hieruit is gebleken dat gemeente Leusden samen met de ondernemers een 
meer dan gemiddeld hoge score heeft van tevredenheid in de werkwijze. Belangrijke 
succesfactor is het persoonlijke contact (kennis van ondernemers) en maatwerk door 
vroegtijdig in het proces met de klant mee te denken om de wensen van de klant mogelijk te 
maken, waar mogelijk sneller dan de procedure dat vereist. Maar ook in het optreden bij 
ongeregeldheden wordt in 1e instantie gekeken of en hoe gerepareerd kan worden. Deze 
basishouding bij medewerkers voorkomt onnodige procedures en kosten, verbetert het 
contact en voorkomt teleurstellingen. Natuurlijk zijn er mogelijkheden om de dienstverlening 
nog verder te verbeteren zoals een verdergaande digitalisering en de informatievoorziening. 
E.e.a. is al opgepakt met het ondernemersdossier, digitalisering van processen en het 
ontwikkelen van een nieuwe website. Het bewijs van goede dienst wordt in een bijeenkomst 
met ondernemers uitgereikt aan de burgemeester. 
 

5. Burgertevredenheidsonderzoek 

Zoals blijkt uit deze RIB zijn er veel ontwikkelingen om borg te staan voor een 
laagdrempelige, snelle en gemakkelijke dienstverlening zoals in het CUP staat verwoord. 
Intern maken we al gebruik van een monitor om de kwaliteit te meten en te verbeteren. 
Daarnaast is het natuurlijk belangrijk ook de tevredenheid van de burger zelf te meten. 
Daarom worden momenteel voorbereidingen getroffen voor een 
Klanttevredenheidsonderzoek van de vier kanalen van de frontoffice van het gemeentehuis 
Leusden, te weten schriftelijk, telefonisch, elektronisch en persoonlijk. Het streven is het  
onderzoek voor (of net na) de zomer te laten uitvoeren. Dit is afhankelijk van de hoeveelheid 
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tijd die de voorbereiding in beslag gaat nemen bij het bureau dat dit uiteindelijk gaat 
uitvoeren. 
 
Dit onderzoek staat los van het tevredenheidsonderzoek dat wordt uitgevoerd in het kader 
van het woonomgevingsbestek om de tevredenheid bij inwoners te monitoren inzake de 
werkwijze en tevredenheid rond het woonomgevingsonderhoud. 
 
 

6. Website 

De huidige website van de gemeente Leusden moet eind van dit jaar vervangen worden. Uit 
het gebruik, functionaliteit, uitstraling en aansluiting bij de gewenste online dienstverlening 
blijkt dat de huidige website ook hard aan vernieuwing toe is.  
We zijn gestart actuele kennis en inzichten over (digitale) overheidscommunicatie en 
dienstverlening te vergroten, mede op basis van ervaringen bij andere gemeenten. Dit is 
nodig omdat de website een integraal onderdeel uitmaakt van de totale communicatie- en 
dienstverleningsmix van de gemeentelijke organisatie. Hiermee ontstaat inzicht in de aard 
en omvang van het vraagstuk, begrippenkader, wat dat betekent voor zowel de website als 
de achterliggende organisatie en actuele ontwikkelingen. Met dit inzicht kunnen we inspelen 
op het effect op de reputatie van en het vertrouwen in de gemeentelijke organisatie. 
Belangrijk hierbij is dat we de ontwikkeling insteken vanuit het burgerperspectief. Dit moet 
leiden tot een web strategie /doel op basis waarvan de opzet, functionaliteit etc. van de 
website bepaald kan worden. 
In een uitwisseling zal de raad meegenomen worden in de ontwikkeling van een website die 
aansluit bij onze ambities op dienstverlening. 
 
 

7. Samenleving voorop 

Eén keer per jaar organiseren we een bijeenkomst buitenshuis over Samenleving Voorop 
voor alle medewerkers van de gemeente Leusden. Vorig jaar was de ‘Grote Samenleving 
Voorop Show’ bij Afas. Tijdens deze bijeenkomst zijn we ingegaan op het delen van onze 
ervaringen met Samenleving Voorop. Dit jaar hebben we ons laten inspireren door andere 
organisaties en gemeenten die net als wij bezig zijn met ontwikkelingen als Samenleving 
Voorop. Dit vond plaats op donderdag 23 april in MFC Antares. In 2 rondes kon gekozen 
worden uit 5 inspirerende workshops, waarbij het leren van elkaar centraal staat: 
Buurkracht Alandsbeek vertelde over het stimuleren van maatschappelijke activiteiten in 
de wijk om bewoners in de wijk met elkaar te verbinden. De ervaringen tot nu toe zijn 
gedeeld en er is bekeken hoe gemeente en Buurkracht Alandsbeek elkaar kunnen 
versterken.  
Ben van der Meer heeft ons meegenomen in het reilen en zeilen van de afdeling 
Bedrijfsvoering van de gemeente Purmerend. Deze afdeling maakt werk van samenwerken 
aan een betere stad. Niet door gelijk naar buiten te rennen, maar door manieren en 
werkwijzen te ontwerpen om ondersteunend te zijn aan de vakafdelingen op basis van 
gelijkwaardigheid. Niet samen werken, maar samenwerken. 
Sight Landscaping is de nieuwe aannemer die de buitenruimte in de gemeente Leusden 
onderhoudt. Zij neemt zelf initiatieven om bewoners te activeren tot zelfwerkzaamheid. 
Tijdens een presentatie heeft Sight Landscaping verteld hoe zij deze nieuwe manier van 
werken gaan aanpakken en er was ruimte om ideeën uit te wisselen.  
De gemeente Bodegraven is, net als wij, bezig met een woonvisie. Zij hebben voor een 
aanpak gekozen met zogenaamde ‘verdiepingstafels’. Vertegenwoordigers van gemeente, 
woningcorporaties, maatschappelijke- en huurorganisaties, makelaars en andere 
geïnteresseerden schuiven aan om afspraken te maken over bijvoorbeeld wonen met zorg 
en welzijn. Werken met verdiepingstafels is een andere manier om met elkaar in gesprek te 
zijn. Tijdens de workshop hebben we ervaren hoe een verdiepingstafel werkt.  
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Rotary Leusden en de gemeente Leusden zijn samen op zoek gegaan naar 
maatschappelijk relevante projecten voor de jeugd van 4 t/m 18 jaar in Leusden. In een 
interactieve workshop is gebrainstormd over mogelijkheden voor integrale projecten waar de 
Rotary zich voor minimaal 3 jaar aan wil verbinden.  
De workshops werden muzikaal omlijst met op maat gemaakte songteksten. Na afloop werd 
er nog lang doorgepraat over de ervaringen tijdens de workshops. 
We kijken terug op een zeer geslaagde bijeenkomst!  
 
 

8. Uitvoering WOZ door Gemeenschappelijk 
    Belastingkantoor Lococensus Tricijn 
Vanaf 2013 voert GBLT belasting- en WOZ-taken (waardering onroerende zaken) uit voor 
de gemeenten Dronten, Nijkerk en Leusden, vanaf 2014 is ook Zwolle daarbij gekomen. 
Geconstateerd is dat een kwaliteitsverbetering noodzakelijk is bij de uitvoering van de WOZ-
taken. Daaraan gekoppeld wordt om aanvullend budget gevraagd van de vier deelnemende 
gemeenten. Om deze vraag goed te kunnen beoordelen hebben de gemeenten om een 
verbeterplan gevraagd, dat door GBLT is opgesteld.  
In het begin van de samenwerking is de aandacht vooral uitgegaan naar het samenvoegen 
van medewerkers uit de drie (later vier) organisaties naar één WOZ-team en het mogelijk 
maken van de aanslagopleggingen en WOZ-beschikkingen. Van meerdere systemen bij de 
gemeenten is overgestapt naar één systeem bij GBLT. In de praktijk is de transformatie 
aanzienlijk complexer geweest dan vooraf werd gedacht, wat veel extra werk heeft 
veroorzaakt. Daarnaast zijn er werkzaamheden op GBLT afgekomen die niet eerder zijn 
gebudgetteerd. Het betreft onder meer de koppeling met de BAG, de verplichte aansluiting 
op de landelijke voorziening WOZ en de landelijke kwaliteitseis dat tenminste 20% van de 
objecten jaarlijks fysiek (ter plaatse) moet worden gecontroleerd. Intussen zijn er 
achterstanden ontstaan. Uit een nulmeting is gebleken dat de aansturing binnen GBLT 
onvoldoende is geweest en het WOZ-team nog niet optimaal functioneert. De met 
gemeenten gemaakte prestatieafspraken worden lang niet altijd tijdig nagekomen.  
Uit het verbeterplan komt een groot aantal actiepunten voort, die er voor moeten zorgen dat 
systemen goed functioneren, bestanden betrouwbaar en processen op orde zijn (o.a. geen 
achterstanden meer), en medewerkers van GBLT zijn toegerust voor hun taken.  
Het plan maakt duidelijk dat de transitie noodzakelijk en in feite onontkoombaar is. Er dient 
blijvend te worden geanticipeerd op wijzigende wettelijke eisen en voldaan aan afspraken 
met de gemeenten.  
De actiepunten worden in 2015 in gang gezet door een externe verandermanager waarbij 
extra capaciteit wordt ingehuurd. Allereerst worden de achterstanden weggewerkt. De 
transitie dient eind 2017 te zijn afgerond.  
In samenwerking met de gemeenten wordt aanvullend een gedetailleerd uitvoeringsplan 
opgesteld.  
Per kwartaal wordt er gerapporteerd over de voortgang en bereikte resultaten.   
 
Het plan kan niet met bestaande middelen worden uitgevoerd. Van de gemeenten wordt 
extra budget gevraagd van € 645.000,- incidenteel in 2015. Verder vraagt GBLT aanvullend  
€ 191.000,- voor te betalen proceskostenvergoedingen vanwege ‘no cure no pay’ bezwaren. 
Het in de GBLT-begroting 2015 hiervoor geraamde bedrag van € 100.000,- is niet 
toereikend.  
De totale meerkosten bedragen in 2015 € 836.000,- (€ 645.000,- + € 191.000,-) en worden 
op basis van een door het AB vast te stellen begrotingswijziging aan de deelnemers in 
rekening gebracht. Het aandeel van Leusden hierin bedraagt € 101.300,- en zullen wij 
verwerken in de Voorjaarsnota 2015.  
In de Kadernotitie en ontwerpbegroting 2016 zijn de benodigde extra middelen voor 2016 
opgenomen, het gaat om € 100.000,- incidenteel en € 100.000,- structureel voor de WOZ-
taken, en € 300.000,- voor de proceskostenvergoedingen. De ontwerpbegroting 2016 wordt 
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door GBLT als zienswijze aan de gemeenten aangeboden. Hiervoor wordt u een afzonderlijk 
raadsvoorstel aangeboden.  
 
 

9. Integraal huisvestingsplan onderwijs (zeven niet MFC 
      scholen) 
In de afgelopen periode hebben wij overleg gevoerd met diverse scholen  over de uitwerking 
van de twee CUP-opdrachten betreffende nieuwe huisvesting  van de 7 ‘niet-MFC’ 
basisscholen (en het stimuleren van verdergaande samenwerking onderwijs- en 
welzijnsorganisaties, CUP-acties 6.2 en 6.3). Wij hebben voor deze uitwerking inmiddels een 
aantal beleidsuitgangspunten vastgesteld die wij nu verder zullen uitwerken tot een voorstel 
dat wij u in het najaar ter vaststelling zullen aanbieden. 
 
Kort samengevat zal  ons voorstel de vorm krijgen van een kaderstellend  (Strategisch) 
Integraal Huisvestingsplan Leusden (hierna SIHPL): dat wil zeggen een meerjarenplan voor 
nieuwe huisvesting  dat aansluit bij een gedeelde visie op onderwijsinhoudelijke en 
maatschappelijke vernieuwing met het onderwijsveld. Wij willen daarbij als  
beleidsuitgangspunten hanteren dat  (ver)nieuwbouw belangrijke en nieuwe ontwikkelingen 
zoals  thuisnabij Passend Onderwijs, doorlopende leerlijnen (IKC) en  interactie met 
jeugdzorg ondersteunt. Beleidsuitgangspunten zijn tevens efficiënte benutting van middelen 
en het scheppen van  kansen voor meer samenwerking (met respect voor de identiteit). Dit 
moet leiden tot  een uitvoeringsplan waarbij wij willen insteken op  een zoveel mogelijk 
geclusterde en gefaseerde aanpak  met realisatie van (vervangende) nieuwbouw gedurende 
een periode van 10 jaar (2018-2028). Slechte bouwkundige staat en minimaliseren van 
leegstand zullen daarbij in het uitvoeringsplan voor wat betreft de fasering prioriteit krijgen.  
Ook de mogelijkheden tot het (verder) verduurzamen van de huisvesting voor de 7 niet MFC 
scholen zullen wij meenemen in het SIHPL. 
 
In het verdere proces om tot afronding van het SIHPL te komen, speelt het onderwijsveld 
een cruciale rol. Ook andere partijen zoals bijvoorbeeld kinderopvang en Larikslaan 2 
(jeugdzorg)    betrekken wij bij het verdere proces. Wij willen na de zomerperiode met de 
betrokken scholen tot een  intentieverklaring  komen  als gezamenlijke basis voor  ons 
voorstel aan uw raad.  
 
De raming voor investeringskosten (nog minus eventuele bijdragen uit de eigen 
onderhoudsmiddelen door het onderwijs zelf) voor de nieuwe huisvesting van de 7 niet 
MFC-scholen zullen wij betrekken bij de  Kadernota  2016.  
 
 

10. Stand van zaken project Reconstructie Knooppunt 
      Hoevelaken 
Van Rijkswaterstaat hebben wij een informatiebrief ontvangen over het project Knooppunt 
Hoevelaken. De voor Leusden relevante passages zijn hieronder vermeld.     
 
Het project Knooppunt Hoevelaken staat aan de vooravond van het kiezen van een 
marktpartij die het ontwerp gaat maken voor het knooppunt en de aangrenzende snelwegen 
en die het werk later ook gaat uitvoeren. 
 
 
Gunning 
Op maandag 15 juni aanstaande staat de gunning gepland. Dan is duidelijk welke wensen 
ook daadwerkelijk worden ingevuld en wordt een persmoment georganiseerd. Op 12 juni 
worden de verantwoordelijke bestuurders onder embargo al geïnformeerd over de 
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gehonoreerde wensen. Begin juli wordt het aanbiedingsontwerp openbaar voor 
grondeigenaren, eind augustus wordt dit aanbiedingsontwerp in een brede 
informatiebijeenkomst toegelicht. De bestuurlijke omgeving wordt hierover al op maandag 6 
juli geïnformeerd via een presentatie aan de verantwoordelijke portefeuillehouders. Op 
dinsdag 7 en woensdag 8 juli en op maandag 24 augustus worden er inloopavonden 
georganiseerd voor omwonenden die door dit ontwerp worden geraakt.  
 
Vervolg 
Zoals eerder al benoemd gaat de gegunde marktpartij aan de slag met de planuitwerking. In 
2016 wordt de voorkeursvariant (VKV) vastgesteld. Deze voorkeursvariant bevat het 
ontwerp van de verbreding van de A28 en A1 en de aanpassing van het knooppunt. Dit 
ontwerp wordt gebruikt als basis voor de op te stellen Milieueffectrapportage (MER) en het 
Ontwerp Tracé Besluit (OTB).  
Op basis van de voorkeursvariant start Rijkswaterstaat naar verwachting de eerste 
gesprekken over grondaankoop. 
 
Data op een rijtje 

Datum* Activiteit 

21 mei 2015 Voornemen tot gunning. 

Begin juni 
2015 

Vooraankondiging aan grondeigenaren dat direct na openbaar worden 
ontwerp inloopbijeenkomsten worden gehouden waarin de gevolgen en het 
vervolgproces worden toegelicht. 

21 mei tot 15 
juni 2015 

Alcatelperiode: periode waarbinnen gegadigden eventueel bezwaar 
kunnen aantekenen. 

12 juni 2015 Onder embargo worden de verantwoordelijke bestuurders geïnformeerd 
over de gehonoreerde wensen. 

15 juni 2015 Gunning en persmoment. 

6 juli 2015 Presentatie ontwerp aan Bestuurlijk overleg en Ambtelijke 
Voorbereidingsgroep. 

7 en 8 juli 
2015 

Eerste ronde inloopavonden voor grondeigenaren binnen de contour, 
waarin ze kunnen zien of en hoe ze geraakt worden in het voorlopige 
ontwerp. 

24 augustus 
2015 

Tweede ronde inloopavond voor grondeigenaren binnen de contour, 
waarin ze kunnen zien of en hoe ze geraakt worden in het voorlopige 
ontwerp. 

26 augustus 
2015 

Presentatie ontwerp aan niet-bestuurlijke omgeving breed. 

2016 Voorkeursvariant vastgesteld. 

2017 Ontwerp-Tracébesluit en MER vastgesteld. 

2018 Tracébesluit vastgesteld. 

2019 Start uitvoering. 

2022 Openstelling. 

Alle data zijn onder voorbehoud in verband met aanbestedingsproces. 
Einde brief Rijkswaterstaat. 
 
N.B. In vorenstaand tekstgedeelte wordt ook gesproken over wensen. Dit zijn wensen die 
zijn ingebracht door regionale partners die de Bestuursovereenkomst (BOK II) hebben 
ondertekend.  
Voorwaarde voor het inbrengen van wensen was dat daar ook een financiële bijdrage van 
de vragende partij tegenover moest staan.  In een eerder stadium heeft uw raad er mee 
ingestemd om geen middelen vrij te maken  voor het ‘kopen’ van bepaalde wensen. Daarom 
is Leusden niet gevraagd om BOK II mede te ondertekenen. 
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Om de Leusdense belangen veilig te stellen is wel een afzonderlijke overeenkomst tussen 
Rijkswaterstaat en Leusden opgesteld die overigens een sterke gelijkenis heeft met de 
inhoud van BOK II. 
 
Een punt waar ook door ons in het bijzonder aandacht voor is gevraagd, is het zoveel 
mogelijk beperken van verkeershinder/overlast  tijdens de reconstructiewerkzaamheden. 
Daarbij moet u denken aan sluipverkeer door ons buitengebied.  Aan dit aspect wordt een 
relatief zwaar gewicht toegekend bij de beoordeling van de aanbiedingen van de 
aannemerscombinaties. Om als winnende partij uit de bus te komen ontkomen de 
inschrijvers er niet aan met concrete en toetsbare voorstellen te komen om overlast  op het 
onderliggend wegennet tot een minimum te beperken.   
Aan het niet nakomen van de afspraken worden (financiële) sancties gekoppeld. 
 
Namens het college heeft wethouder Van Beurden tijdens het laatste bestuurlijk overleg 
gevraagd of er in het najaar een informatiebijenkomst voor raadsleden georganiseerd kan 
worden . De verwachting is dat dit verzoek gehonoreerd wordt.     
 
 

11. Tweede bushalte Tabaksteeg 
Ongeveer 100 meter ten zuiden van de Tabaksteeg is/wordt langs de busbaan een extra 
halteplaats gemaakt.  Deze halteplaats is uitermate gunstig gesitueerd voor bewoners uit 
Leusden-zuid.  
De locatie van deze halteplaats is mede in overleg met de bewoners van de Jan 
Wagenaarlaan bepaald. Om de loopafstand tussen de bushalte en Leusden-zuid zo kort 
mogelijk te houden wordt een voetpad aangelegd in de groenzone tussen de doorsteek in 
de Koningin Julianalaan en de bushalte.  
Om kostentechnische reden worden nog geen abri’s geplaatst. Pas nadat gebleken is dat 
deze halteplaats in een behoefte voorziet willen wij hier een volwaardige halteplaats van 
maken.  
Als dit het geval blijkt te zijn willen wij in het najaar uw raad vragen de middelen beschikbaar 
te stellen voor het aanbrengen van de ontbrekende voorzieningen.  
Met de realisatie van deze halteplaats menen wij te hebben voldaan aan de motie die uw 
raad op 19 februari 2015 heeft overgenomen. 
 

 
12. Voortgang werkzaamheden Tabaksteeg 
De grootste klus die nu nog moet worden geklaard is de openstelling van de brug die de 
gebieden Tabaksteeg en Leusden-zuid moet gaan verbinden. Deze brug wordt alleen 
opengesteld voor autoverkeer. Het fietsverkeer krijgt zijn eigen infrastructuur; ongeveer ter 
hoogte van de huidige provisorische verbindingsweg wordt een doorsteek gemaakt voor 
langzaam verkeer. 
In technische zin zijn de plannen in voldoende mate uitgewerkt om de werkzaamheden te 
kunnen aanbesteden. Hier moet echter mee worden gewacht tot de RO-procedure is 
afgerond. Wanneer er geen bezwaar wordt gemaakt kunnen de werkzaamheden in het 
voorjaar van 2016 worden uitgevoerd. De verwachting is dat de nieuwe aansluiting uiterlijk in 
de zomer van 2016 open kan. Deze bestemmingsplanprocedure heeft overigens (uitsluitend) 
betrekking op de werkzaamheden binnen gebied Maanwijk.  
 
 

13. Aanleg glasvezel buitengebied 
Op 1 juni is een informatieavond gehouden over de aanleg van glasvezel in het 
buitengebied.  
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Deze bijeenkomst is samen met gebiedscoöperatie O-gen voorbereid. Alle bewoners van 
het buitengebied hebben een uitnodiging voor deze bijeenkomst ontvangen.  
 

 
14. Sociaal Domein 
Veilig Thuis  
De organisatie Veilig Thuis (advies- en meldpunt huiselijk geweld en kindermishandeling) is 
per 1 januari van start gegaan. Omdat de gemeenten in Utrecht allen opdrachtgever zijn van 
Veilig Thuis, zijn bovenregionale afspraken nodig over de bestuurlijke aansturing. Gekozen 
is voor een zo licht mogelijke constructie zonder gemeenschappelijke regeling. De colleges 
hebben besloten een Bestuurlijke Overlegtafel in te stellen met regionale 
vertegenwoordiging. De gemeenten in de regio Eemland worden vertegenwoordigd door 
Woudenberg en Amersfoort. Vanuit deze Overlegtafel treden de colleges gezamenlijk op in 
het aansturen, monitoren en financieren van de uitvoeringsorganisatie Veilig Thuis en van 
Save. Over een jaar wordt deze werkwijze geëvalueerd. 
 

Werk en Inkomen 
Over de ontwikkelingen rond de Participatiewet wordt u apart geïnformeerd middels een 
separate memo ‘Stand van zaken voortgang implementatie Participatiewet ‘. Hierin komen 
onder andere de diverse processtappen, invulling van Beschut Werk en het convenant 
inzake het regionale Werkbedrijf aan de orde.  Daarnaast wordt op verzoek van de raad een 
themabijeenkomst op 8 juni 2015 over Werk en Inkomen voorbereid.   
 

Wijziging beleidsregels 
In december 2015 hebben wij u toegezegd u te informeren als de beleidsregels (als bijlage 
van de Verordening Wmo 2015) worden aangepast ter verbetering van de uitvoering. 
Na vier maanden toepassen van de beleidsregels Wmo 2015 (inclusief de toelichting Wmo 
2015) zijn er daadwerkelijk technische verbeterpunten gesignaleerd zoals bijvoorbeeld 
onduidelijkheid over het woonplaatsbeginsel in het kader van respijtzorg, persoonlijke 
verzorging in de Wmo en lokale-  en regionale vervoersvoorzieningen. Deze punten zijn 
aangepast en er zijn tekstuele wijzigingen doorgevoerd de beleidsregels ‘leesbaarder’ te 
maken. De wijzigingen passen binnen de door de raad gestelde kaders en hebben geen 
budgettaire consequenties.  
Wij willen op korte termijn bezien of inhoudelijke of beleidsmatige aanpassingen 
noodzakelijk of gewenst zijn en vragen daarvoor onder andere de Wmo-adviesraad en 
lokale belangenbehartigers (SMBL) om ‘input’. 
 

Regionale Klachtencommissie Jeugd Eemland 
Op 28 april heeft het college, evenals alle colleges in de regio, besloten tot het instellen van 
een Regionale Klachtencommissie Jeugd Eemland. De klachtencommissie wordt doorgaans 
ingeschakeld als gesprekken met de lokale klachtencoördinator (Larikslaan2) onvoldoende 
hebben opgeleverd. De klachtencommissie stelt zelf een klachtenreglement op. Dit 
klachtenreglement zal ook weer door alle colleges in de regio worden voorgelegd. De lokale 
klachtenregeling is opgenomen in de beschikking aan Larikslaan2. 
 
Voor de Regionale Klachtencommissie Jeugd zijn negen personen geselecteerd na werving 
in de regio. De klachtencommissie bestaat elke hoorzitting uit een voorzitter en twee leden, 
waarbij per hoorzitting bekeken wordt welke leden uit de pool zitting zullen nemen. 
De gemeente Amersfoort heeft de regionale werving en selectie verzorgd. 
Bij de samenstelling van de commissie is gestreefd naar een evenwichtige en diverse 
samenstelling, waarbij beoogd wordt om vanuit verschillende standpunten en visies een 
oordeel te kunnen vormen over de gegrondheid van een klacht over medewerkers van de 
sociale teams specifiek gericht op de jeugdhulp. De samenstelling is als volgt: 
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Een onafhankelijke voorzitter  
Leden vanuit cliëntenperspectief  
Leden vanuit zorgaanbiedersperspectief 
Naast de leden is er een secretaris aangesteld. De vergoeding is een middeling van de 
vergoedingen voor leden van vergelijkbare klachtencommissies. Op basis van het aantal 
klachten en hoorzittingen in 2013 -66 klachten en 34 hoorzittingen- is € 5.909,- begroot voor 
Leusden op basis van een regionale verdeelsleutel. 
Aan de hand van de rapportages van de klachtencommissie wordt lering getrokken door het 
nemen van maatregelen in het proces of het aanspreken van de verantwoordelijke van het 
Sociaal Team. 
 

Incidentele projectsubsidie Larikslaan2 
Het college heeft besloten om Larikslaan2 éénmalig een projectsubsidie te verstrekken van 
€ 336.000,-  om de organisatie op orde te krijgen om de Wmo- en de Jeugdwet kwalitatief 
goed uit te voeren. Daarnaast heeft het college € 150.000,- beschikbaar gesteld voor 
bemensing van het sociaal team, via inkoopcontracten die door de gemeente Amersfoort 
voor Leusden worden beheerd.  
Larikslaan2 voert sinds 1 januari 2015 de nieuwe Wmo- en jeugdtaken uit. Na vier maanden 
hebben larikdlaan2 en het college een tussenbalans opgemaakt. Daarbij is geconstateerd 
dat de organisatie tegen een aantal problemen aanloopt. De kern hiervan is dat de 
problematiek van inwoners deels groter en deels complexer is dan verwacht. Ook zijn de 
werkprocessen nog onvoldoende ingericht en is het informatiesysteem Mens Centraal niet 
op orde. Verder is gebleken dat de administratieve taakverdeling tussen Amersfoort en 
Larikslaan2 anders is dan in 2014 was beoogd: Larikslaan2 heeft hierdoor meer taken en 
verantwoordelijkheden gekregen, terwijl de organisatie hierop niet was ingericht. 
Met de extra middelen worden het sociaal team en het basisteam uitgebreid met extra 
consulenten. Het ondersteunend team wordt uitgebreid met een projectleider ICT en een 
projectleider herindicaties/kwaliteitsadviseur.  De resterende middelen worden ingezet om 
het management te ondersteunen.  
Door de extra subsidie kunnen alle overgangscliënten dit jaar worden ge-herïndiceerd 
waardoor Larikslaan2 een bijdrage levert aan de transformatie van het 
decentralisatieproces. We verwachten hierdoor op termijn lagere kosten voor 
maatwerkvoorzieningen. Ook wordt het systeem Mens Centraal adequaat ingericht 
waardoor Larikslaan2 de vereiste basissets aan informatie kan leveren voor accurate 
managementinformatie.  
 

Managementinformatie in het Sociaal Domein 
De gemeente Amersfoort heeft vanuit haar centrale inkoopfunctie als taak om financiële 
informatie te verschaffen over de uitnutting van het gezamenlijke budget. Hiertoe wordt een 
kwartaalrapportage opgesteld voor de regio. Daarnaast wordt ook de aard van de zorg, de 
mate van zelfredzaamheid, de zorgtoeleiding, de dienstverlening (o.a. doorlooptijden) en de 
samenhang binnen het sociaal domein in beeld gebracht. De bronnen van deze 
managementinformatie zijn gegevens uit diverse systemen die gezamenlijk gebruikt, maar 
deels lokaal gevuld worden. 
 
De gemeente Amersfoort heeft aangegeven dat het aanleveren van accurate 
managementinformatie op korte termijn niet mogelijk is. Redenen die daarvoor genoemd zijn 
zijn: de data die verwerkt moet worden is in vele opzichten nieuw. De inhoud is nieuw voor 
de gemeente, de systemen zoals Mens Centraal zijn nieuw, de bronnen zoals 
inkoopafspraken zijn nieuw, de zorgverleners verantwoorden voor het eerst via nieuwe 
formats en de achterliggende werkprocessen bij het Sociaal- en Basisteam zijn net gestart. 
 
Er wordt momenteel gewerkt aan afspraken met Amersfoort om wel basale management-
rapportages aan te leveren in het derde en/of vierde kwartaal. Uitgangspunt daarbij is nu dat 
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we minimaal aan wettelijke verplichtingen voldoen en de raad voorzien in de 
informatiebehoefte. Daarvoor word de informatie-aanlevering in vier stappen opgebouwd: 
 
1. Digitale realtime informatie via een dashboard met o.a.:  
-  Standcijfer cliëntenbestand met zorg inclusief onderverdeling naar productcategorieën;  
-  Instroomcijfers nieuwe cliënten met zorg  
-  Uitstroomcijfer cliënten met zorg;  
-  Caseload.  
 
2. Periodieke rapportages:  
Elk kwartaal levert Amersfoort een rapportage over zorgtoeleiding (toekenningen    
dienstenboek) aantallen en gegevens individuele dossiers t.b.v. de verantwoording CBS en 
de landelijke monitor. 
 
Periodieke levert Amersfoort rapportages over zorggebruik (uit de zorgadministratie in GWS) 
op aantal en BSN niveau. 
 
Periodieke maandelijkse rapportage uitnutting contracten per leverancier, ten behoeve van 
inkoop en beleidsinformatie. 
 
3. Statistieken ten behoeve van het CBS (Centraal Bureau voor de Statistiek)  
Amersfoort levert voor de regio geen statistische verantwoording aan bij het CBS maar 
levert benodigde informatie aan bij regiogemeenten.   
 
4. Incidentele informatie  
Indien nodig kunnen extra incidentele cijfers gegenereerd worden vanuit Amersfoort.  

 
Uit de praktijk blijkt dat we een volledig jaar aan gegevens nodig hebben om een eerste  
onverdeelde interpretatie te geven aan de ontwikkelingen in het Sociaal Domein.  
 
Het college vertrouwt er op dat bovenstaande informatie betrokken wordt bij het aanstaande 
raadsvoorstel omtrent monitoring dat wordt voorbereid door de ingestelde raadswerkgroep 
Monitoring Sociaal Domein.   

 
 
 
Het college van Leusden 

 
 
 
 
 
Bijlagen: 

1. overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 
 


